
Protokół Nr LXVII/1/2006 
z LXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 24 października 2006 roku w sali 

posiedzeń Ratusza /ul. Rynek1/. 
 

 Na stan 30 radnych w LXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 29 radnych, 
co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 
1 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LXVII sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. 
 
Powitał Radnych oraz: 
Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
Pana Marka Koberskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
Pana Ryszarda Winiarskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
Powitał Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających                 
z Miastem, a także przybyłych mieszkańców miasta /lista obecności osób zaproszonych 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
Protokół Nr LXI/1/2006 r. z LXI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 11 lipca 
2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Protokół Nr LXII/1/2006 r. z LXII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu                 
29 sierpnia 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Protokół Nr LXII/2/2006 r. z II części LXII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 
5 września 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Protokół Nr LXIII/1/2006 r. z LXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu           
26 września 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Protokół Nr LXIV/1/2006 r. z LXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu              
3 października 2006 r. 
 
Protokół Nr LXV/1/2006 r. z LXV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu                 
3 października 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Protokół Nr LXVI/1/2006 r. z LXVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu            
17 października 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta - przedstawił propozycje zmian 
do proponowanego porządku obrad: 
- jako pkt 1a - wprowadzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 

rok, 
 
- jako pkt 3a - wprowadzenie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa             

w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  jako  wkładu  własnego  na  realizację  
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      projektów wnioskowanych przez Gminę Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach  
      Programu Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej na lata 2007-2013, 
 
- jako pkt 5a - wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie 

Deklaracji przystąpienia do partnerstwa w ramach struktury Europejskiej Wszechnicy 
Samorządowej, 

 
- jako pkt 11a - wprowadzenie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Rzeszowa, 
 
- jako pkt 12a - wprowadzenia uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa          

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnienia osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2006 rok,  

 
- jako pkt 16a - wprowadzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Nr 14/2/2006 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Rzeszowa w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie, 

 
 
- jako pkt 20a - wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – zgłosił wniosek                    
o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. W. Witosa              
w Rzeszowie, z Cywilno - Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA w Rzeszowie, jako 
pkt 16b. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Miasta Rzeszowa na 2006 r. – jako punkt 1a – został przyjęty 24 głosami, bez głosów 
przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającą Uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na 
realizację projektów wnioskowanych przez Gminę Miasto Rzeszów o współfinansowanie       
w ramach Programu Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej na lata 2007-2013 – jako 
punkt 3a – został przyjęty 25 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na podpisanie Deklaracji przystąpienia do partnerstwa w ramach struktury Europejskiej 
Wszechnicy Samorządowej – jako punkt 5a – został przyjęty 20 głosami, bez głosów 
przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 
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 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa – jako punkt 11a – nie otrzymał wymaganej 
bezwzględnej większości głosów. 
Wynik głosowania: „za – 12, przeciw – 8, wstrzymujących – 9. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr14/2/2006 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie – 
jako punkt 16a – został przyjęty 24 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgodny na zawarcie umowy nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. 
W. Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA                
w Rzeszowie – jako punkt 16b – został przyjęty 23 głosami, bez głosów przeciwnych, przy     
1 głosie wstrzymującym. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich – 
jako punkt 20a – został przyjęty 20 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach 
wstrzymujących. 
 
Porządek obrad LXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa 
 
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
 
3. Uchwała  w sprawie  zabezpieczenia   środków  finansowych  jako   wkładu  własnego  na    
4. realizację projektu „Rzeszowsko – Lwowski Most Współpracy”. 
 
5. Uchwała  zmieniająca  uchwałę   Rady  Miasta Rzeszowa w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na prefinansowanie /druk nr: LXVII/13/2006/.  
 
6. Uchwała zmieniająca  Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych   wkładu  własnego na   realizację   projektów  wnioskowanych  
przez  Gminę Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach  Programu Operacyjnego 
Rozwoju Polski Wschodniej na lata 2007 – 2013. 

 
7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie  /druk nr:  LXVII/14/2006/. 
 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego  „in blanco”  /druk 

nr: LXVII/15/2006 dot.:  „Stypendia szansą dla uczniów  –  edycja   na  rok  szkolny 2006 
- 2007/. 

 
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Deklaracji przystąpienia do 

partnerstwa w ramach struktury Europejskiej Wszechnicy Samorządowej. 
 
 



-  4  - 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” /druk 

nr: LXVII/16/2006 dot.: przebudowy ulicy Sikorskiego/.  
 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej Komunikacji zbiorowej /druk nr: LXVII/12/2006/. 
 
12. Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej 

na tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją /druk nr: 
LXVII/11/2006/. 

 
13. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach programu Leonardo 

da Vinci /druk nr: LXVI/1/2006/. 
 
14. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu Młodzież 

Akcja 1 – Wymiana Młodzieży /druk nr: LXVI/2/2006/. 
 
15. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach programu Socrates – 

Comenius Akcja 1 /druk nr: LXVI/3/2006/. 
 
16. Uchwała w sprawie nadania imienia Domowi Pomocy Społecznej przy ul. Powstańców 

Styczniowych 37 /druk nr: LXVII/1/2006/. 
 
17. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań            

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, 
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2006 rok.  

 
18. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania urządzeń i przedmiotów /druk nr: 

LXVII/2/2006/. 
 
19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 140/11/2006 „Staroniwa – Północ” w Rzeszowie /druk nr: 
LXVII/3/2006/. 

 
20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 143/14/2006 Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza Staroniwskie” przy al. 
W. Witosa w Rzeszowie w części, oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35 
/druk nr: LXVII/8/2006/. 

 
21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/64/2006 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 28 

lutego 2006 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie 
/druk nr: LXVII/9/2006/. 

 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 14/2/2006 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa             
w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie.   
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23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego użytkowania, 

nieruchomości położonych przy Al. W. Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – Wojskowym 
Klubem Sportowym RESOVIA w Rzeszowie.  

 
24. Uchwała w sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Rzeszowa /druk nr: 
LXVII/10/2006/. 

 
25. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk nr: LXVII/4/2006/. 

 
26. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: LXVII/5/2006/. 
 
27. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Rzeszowie przy Al. Tadeusza Rejtana /druk nr: LXVII/7/2006/.   
 
28. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                    

w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich. 
 
29. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk nr: 

LXVII/7/2006/. 
 
30. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 
 
31. Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa dotycząca realizacji wniosków do budżetu na 

2006 rok przyjętych przez Radę Miasta Rzeszowa zgodnie z uchwałą Nr LIII/45/2006       
z dnia 21 lutego 2006 r. 

 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Ad.1. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 5 do protokołu/.   
Zgłosiła autopoprawkę o treści: „W załączniku Nr 6.2. w Dziale 921, Rozdział. 92120 – na 
realizację drugiej części podziemnej trasy turystycznej wraz z rekonstrukcją płyty Rynku 
Staromiejskiego wpisać w miejsce kwoty 700 tys. zł, kwotę 5.460 mln zł i drugie zadanie, 
dopisać: „Budynek Urzędu Miasta ul. Rynek  1 – Ratusz”, zwiększenie o kwotę 215 tys. zł.” 
Poinformowała, że zmiana wysokości środków przeznaczonych na realizację powyższych 
zadań wynika z rozstrzygnięć przetargów.  
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały omawiany projekt uchwały wraz z autopoprawkami dotyczącymi:  
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1 – zwiększenie środków na realizację płyty Rynku i trasy podziemnej, 2 - zwiększenie 
środków na remont Ratusza. 
Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej i Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowały 
przedstawiony projekt uchwały w części dotyczącej zakresu swojego działania. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – powiedział: „proponowane zmiany budżetu Miasta na 
ostatniej sesji są dość poważne. Proszę o wyjaśnienia dotyczące płyty Rynku. Dlaczego 
wprowadza się tak duże zwiększenie środków na inwestycję związaną z przebudową płyty 
Rynku i remontem Ratusza. Proszę o informację na temat rozstrzygniętych przetargów na 
realizację tych inwestycji. Podejmujemy bardzo ważną decyzję dotyczącą wydatkowania 
kolejnych 5 mln zł. Podejmujemy decyzję, która będzie skutkować koniecznością 
zabezpieczenia środków w budżecie Miasta na 2007 i 2008 rok.” 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odnośnie przebudowy płyty 
Rynku, trasy podziemnej i remontu Ratusza przypomniał, że dwa lata temu, na wniosek 
przyjęty przez Radę Miasta, odbył się konkurs na wykonanie projektu. Z uwagi na 
zastrzeżenia zgłoszone przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków konieczne było 
ogłoszenie kolejnego konkursu. W tym czasie Miasto zgłosiło wniosek o dofinansowanie 
powyższych inwestycji z projektów unijnych. Wniosek o dofinansowanie przebudowy płyty 
Rynku i remont Ratusza uzyskał pozytywną ocenę. Kolejny projekt, uzgodniony                     
z konserwatorem zabytków, uzyskał pozwolenie na budowę. W związku z powyższym został 
ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy. Odbyły się trzy przetargi. W pierwszym 
przetargu nie została złożona żadna oferta. Do drugiego przetargu zgłosił się tylko jeden 
oferent. Przedstawiona propozycja nie spełniała wymogów zawartych w ustawie                     
o przetargach publicznych, oraz we wniosku złożonym do programów unijnych. Trzeci 
przetarg został zakończony w dniu 23 października br. Spełniał wszystkie wymogi prawne. 
Zostały złożone trzy oferty. W wyniku jego rozstrzygnięcia konieczne jest zwiększenie 
środków na realizację zaplanowanych inwestycji. Stwierdził, że wydłużony termin realizacji 
inwestycji, m.in. w związku z przeprowadzeniem konkursu na opracowanie projektu 
przebudowy płyty Rynku, spowodował wzrost kosztów wykonania zaplanowanych prac. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o informację na temat proponowanych zwiększeń       
w budżecie Miasta na wykonanie przebudowy płyty Rynku oraz remont Ratusza. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że proponuje się 
zwiększenie środków na remont budynku Ratusza o 215 tys. zł w stosunku do 
dotychczasowych zapisów w budżecie Miasta. Na przebudowę płyty Rynku proponowane 
zwiększenie wynosi 4 mln 760 tys. zł. Plan finansowy inwestycji, po zmianach budżetowych,  
wyniesie 15 mln 360 tys. zł.  Miasto uzyska dofinansowanie z funduszy unijnych                    
w wysokości około 5 mln zł.  Przypomniał, że kwoty zwiększeń wynikają z rozstrzygniętych 
już przetargów na realizację wskazanych inwestycji. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek -  zwrócił uwagę, że w omawianym projekcie uchwały 
proponowane są duże zmniejszenia w zakresie realizacji inwestycji drogowych, ujętych         
w budżecie Miasta na 2006 rok. Poprosił o wyjaśnienia dotyczące zmniejszenia środków na: 
budowę małej obwodnicy – w wysokości 300 tys. zł, budowę obwodnicy północnej                
– w wysokości 400 tys. zł, wykonanie połączenia ulicy Okulickiego z ulicą  Warszawską        
– w wysokości 100 tys. zł,  przebudowę  skrzyżowania  ulic  Lubelskiej z ulicą Trembeckiego            
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– w wysokości 300 tys. zł. Stwierdził, że zmniejszenie nakładów na realizację inwestycji    
   drogowych wyniesie ogółem 336 tys. zł. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawiając wyjaśnienia 
poinformował: „Zmniejszenia na głównych inwestycjach wynikają z faktu ich zgłoszenia        
o dofinansowanie z unijnego Programu Wschodniego. W ramach tego programu jest 
możliwość uzyskania dofinansowania w wysokości 85% na opracowanie dokumentacji, oraz 
wykonanie inwestycji. Proponuje się zatem zmniejszenia nakładów na realizację wskazanych 
inwestycji z uwagi na fakt, że decyzje dotyczące przyznania dofinansowania ze środków 
unijnych będą znane pod koniec roku. Wskazane przez Radnego Pana Jacka Kiczka 
inwestycje pozostają w budżecie Miasta a więc będą realizowane. Obecnie chodzi o efektywne 
wykorzystanie środków zarezerwowanych w budżecie na inwestycje drogowe. W przypadku 
budowy skrzyżowania przy ul. Trembeckiego Miasto uzyskało dofinansowanie na realizację 
tej inwestycji z programu centralnego „Gambit” w wysokości 900 tys. zł. Wymogi tego 
programu są takie, aby realizacja tego przedsięwzięcia rozpoczęła się z początkiem roku 
2007. To zadanie również pozostanie w budżecie Miasta. Zmniejsza się tylko finansowanie tej 
inwestycji ze środków własnych. Chcemy środki finansowe, zarezerwowane w budżecie 
Miasta na 2006 rok, wykorzystać bardziej efektywnie tj. na bieżące remonty dróg i ulic na 
terenie miasta Rzeszowa.” 
 
Radny Pan Antoni Dudek – zaproponował wpisanie do Wieloletnich Planów 
Inwestycyjnych pozycji: „budowa Osiedlowego Domu Kultury Baranówka”. 
 
Radny Pan Ryszard Piekło – stwierdził, że jednym z pilniejszych zadań jest wykonanie 
przebudowy skrzyżowania ulic: Lubelskiej i Trembeckiego, oraz zainstalowanie sygnalizacji 
świetlnej . Zauważył, że w przedłożonej propozycji zmian budżetu Miasta na 2006 r. środki 
na realizację tych inwestycji zostały zmniejszone. Poprosił o informację, jakie działania 
podejmie Prezydent Miasta celem wykonania powyższych inwestycji, oraz uzbrojenia terenu 
osiedla  Staromieście Północ, łącznie z wykonaniem połączenia ulicy Warszawskiej z ulicą 
Lubelską. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o przedstawienie uzasadnienia do propozycji 
zmniejszenia środków o 490 tys. zł zarezerwowanych w budżecie Miasta na uzbrojenie terenu 
Osiedla Staromieście – Ogrody.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiadając na propozycję 
przedstawioną przez Radnego Pana Antoniego Dudka poinformował, że prace związane          
z budową Osiedlowego Domu Kultury na Osiedlu Baranówka rozpoczną się w bieżącym 
roku. Została przygotowana dokumentacja na realizację tej inwestycji. Plac budowy został 
przekazany wykonawcy. Odnośnie wykonanie modernizacji skrzyżowania przy ul. 
Trembecniego stwierdził, że została opracowana dokumentacja i wydane zezwolenie na 
budowę. W części inwestycja ta będzie finansowana ze środków Unii Europejskiej, co 
skutkuje zmniejszeniem zaangażowania środków własnych.   
Udzielając wyjaśnień Radnemu Panu Andrzejowi Decowi poinformował, że uzbrojenie terenu 
Osiedla Straomieście – Ogrody miało być realizowane w ramach tzw. pożyczki przez 
Spółdzielnię Mieszkaniową Lokatorsko – Własnościową. Spółdzielnia zrezygnowała              
z realizacji tej inwestycji. W związku z powyższym jest potrzeba zmniejszenia środków         
w wysokości 490 tys. zł, zapisanych w budżecie Miasta. 
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Radny Pan Janusz Ramski – zapytał, do jakich programów i kiedy zostały zgłoszone  
wnioski o dofinansowanie zadań: 
1 – połączenie ul. Okulickiego z Warszawską, 
2 – przebudowa skrzyżowania na ul. Lubelskiej i Trembeckiego. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że wniosek          
o dofinansowanie wykonania ul. Okulickiego z Warszawską został ujęty w Programie 
Rozwoju Polski Wschodniej. Inwestycja dotycząca przebudowy skrzyżowania przy ul. 
Lubelskiej i Trembeckiego została wpisana do Programu Likwidacji Miejsc Niebezpiecznych,   
działającego w ramach Programu „Gambit”. Wniosek został złożony w miesiącu maju br. 
Decyzja o przyznaniu środków zapadła w lipcu 2000 r.  
 
Radny Pan Kazimierz Greń – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.                  
 
 Wniosek o zamknięcie dyskusji na projektem uchwały w sprawie zmian budżetu 
Miasta Rzeszowa na 2006 r. , został przyjęty 17 głosami, przy 7 głosach przeciwnych            
i 5 głosach wstrzymujących. 
 
 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r.                              
(z autopoprawką), została przyjęta 17 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 10 głosach 
wstrzymujących.  
 
Ad.2. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa 
na 2006 rok /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta 26 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym.  
 
Ad.3. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM                        
– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych jako wkładu własnego na realizacje projektu pn. „Rzeszowsko – 
Lwowski Most Współpracy” wnioskowanego przez Gminę Miasto Rzeszów do 
współfinansowania w ramach programu INTERREG III A/Tasic CBC 2004 – 2006 /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
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Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków jako wkładu własnego na realizacje 
projektu pn. „Rzeszowsko – Lwowski Most Współpracy” wnioskowanego przez Gminę 
Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach programu INTERREG III A/Tacis 
CBC 2004 – 2006 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /21 głosów 
„za”/. 
 
Ad.4. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr: LXVII/13/2006 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 
uchwały.  
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki na prefinansowanie / w wersji zaproponowanej/, została przyjęta jednogłośnie 
/16 głosami „za”/. 
 
Ad.5. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM                        
– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę 
Rady Miasta Rzeszowa w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu 
własnego na realizację projektów wnioskowanych przez Gminę Miasto Rzeszów                     
o współfinansowanie w ramach Programu Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej na lata 
2007 – 2013 /projekt uchwały, wraz z załącznikiem i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr      
9 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych jako wkładu własnego na realizację projektów wnioskowanych 
przez Gminę Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Programu Operacyjnego 
Rozwoju Polski Wschodniej na lata 207 – 2013 /w wersji zaproponowanej/, została 
przyjęta jednogłośnie /20 głosami „za”/. 
 
Ad.6. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: LXVII/14/2006 stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu/. 
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Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie /w wersji 
zaproponowanej/, została przyjęta jednogłośnie /19 głosami „za”/. 
 
Ad.7. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 
własnego „in blanco” /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: 
LXVII/15/2006 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa i Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt 
uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/w wersji zaproponowanej/, została przyjęta jednogłośnie /20 głosami „za”/. 
 
Ad.8. 
 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu UM                         
– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na podpisanie Deklaracji przystąpienia do partnerstwa w ramach struktury Europejskiej 
Wszechnicy Samorządowej /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 
do protokołu/. 
Poinformował, że Europejska Wszechnica Samorządowa zadeklarowała wszechstronną 
pomoc Miastu w ubieganiu się o certyfikat ISO. Jest możliwość uzyskania do 20% rabatu 
przy ubieganiu się o certyfikat przez Urząd Miasta i firmy działające w Rzeszowie. 
Dodatkowo Europejska Wszechnica Samorządowa deklaruje wszechstronną pomoc                
w wykorzystaniu możliwości jakie stwarza członkostwo Polski w Unii Europejskiej. 
 
Rada Pani Elżbieta Dzierżak – powiedziała: „Jest to kolejna propozycja przystąpienia 
miasta Rzeszowa do stowarzyszenia. Przypominam, że na wniosek Radnego Pana Antoniego 
Kopaczewskiego miała zostać przedstawiona ocena korzyści wynikających z członkostwa        
w różnego rodzaju stowarzyszeniach, organizacjach samorządowych. Radni mieli otrzymać 
informację na temat kosztów, oraz wymiernych korzyści z tego tytułu. Powyższy wniosek nie 
został zrealizowany. Dzisiaj mamy kolejną propozycję o przystąpieniu do partnerstwa           
w ramach struktury Europejskiej Wszechnicy Samorządowej. Wnioskuję, z uwagi na fakt, że     
w roku 2006 jest możliwość bezpłatnego przystąpienia do Europejskiej Wszechnicy 
Samorządowej i bycia jej członkiem np. przez 1 rok, o dopisanie w § 1 słów:„na rok 2006       
i 2007”. Po upływie tego okresu Rada Miasta będzie miała możliwość oceny na ile to 
stowarzyszenie spełniło nasze wymagania i ile korzyści odniosło Miasto z członkostwa w tym 
stowarzyszeniu.”  
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 Wniosek o wprowadzenie w § 1 zapisu: „na rok 2006 i 2007”, został przyjęty 14 
głosami, przy 1 głosie przeciwnym i 4 głosach wstrzymujących.  
  
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Deklaracji przystąpienia do 
partnerstwa w ramach struktury Europejskiej Wszechnicy Samorządowej / z przyjętą 
poprawką/, została przyjęta 16 głosami, przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach 
wstrzymujących.   
 
Ad.9. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 
własnego „in blanco” /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: 
LXVII/16/2006, stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/w wersji zaproponowanej/, została przyjęta jednogłośnie /17 głosami „za”/. 
 
Ad.10. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji UM 
– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: 
LXII/12/2006, stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi 
przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /w wersji zaproponowanej/ 
została przyjęta jednogłośnie /18 głosów „za”/. 
 
Ad.11. 
 
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości       
w ramach pomocy regionalnej na tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową 
inwestycją /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: 
LXVII/11/2006 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
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Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji omawiany projekt uchwały przyjęła do wiadomości. 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – powiedział: „Ten projekt uchwały był dwa lata temu przyjęty    
i z uzyskanych informacji wynika, że nikt z tego nie skorzystał. Należałoby zmienić kryteria, 
które umożliwiają uzyskanie tej ulgi, bo w ciągu dwóch lat nikt z tego nie skorzystał, a my nic 
w tym zakresie nie zmieniamy. Jeśli jest np. pięciu pracowników to ten nowy podmiot, który 
spełni te kryteria musi utrzymać zatrudnienie przez okres pięciu lat, a dostaje zwolnienie tylko 
na jeden rok. Kryteria są bardzo restrykcyjne. W moim przekonaniu to będzie kolejna martwa 
uchwała”. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, z jakich przepisów wynika termin 
zgłoszenia zamiaru skorzystania ze zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach 
pomocy regionalnej na tworzenie nowych miejsc pracy. 
 
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego – wyjaśniła, iż termin zgłaszania 
wniosków wynika z rozporządzenia Rady Ministrów. Termin jest obligatoryjny i nie może 
być zmieniany. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Czy w następnym roku Rada Miasta będzie 
podejmowała nową uchwałę w zakresie ulg dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca 
pracy?” 
 
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego UM – wyjaśniła: ”Zamiar 
korzystania ze zwolnienia zgłaszają przedsiębiorcy, którzy zamierzają inwestować na terenie 
naszej Gminy. Po zgłoszeniu dokonują realizacji inwestycji. Zaproponowana uchwała może 
obowiązywać nawet do 2016 roku. Przedsiębiorca zgłasza zamiar, wypełnia załącznik nr 1 do 
uchwały, ogólnie informuje Pana Prezydenta, że chce inwestować na terenie Rzeszowa, 
wskazując miejsce i rodzaj prowadzonej działalności. W ciągu dwóch lat jest zobowiązany do 
realizacji zgłoszonych zamierzeń. W przedziale od trzech do dziewięciu lat od chwili 
zakończenia inwestycji jest obowiązek uruchomienia nowych miejsc pracy. Okres zwolnienia 
od podatku wynosi do pięciu lat”. 
 

Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 
regionalnej na tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta 16 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
Ad.12. 
 
Pan Stanisław Sienko – Dyrektor Wydziału Edukacji UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektów w ramach programu Leonardo da Vinci /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr: LXVI/1/2006 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach programu 
Leonardo da Vinci /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /18 głosami 
„za”/.  
 
Ad.13. 
 
Pan Stanisław Sienko – Dyrektor Wydziału Edukacji – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 
programu Młodzież Akcja 1 – Wymiana Młodzieży /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr: LXVI/2/2006 stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu 
Młodzież Akcja 1 - Wymiana Młodzieży /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 
jednogłośnie /20 głosami „za”/. 
 
Ad.14. 
 
Pan Stanisław Sienko – Dyrektor Wydziału Edukacji – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
programu Socrates – Comenius Akcja 1 /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr: LXVI/3/2006 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach programu 
Socrates – Comenius Akcja 1 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie 
/20 głosami „za”/. 
 
Ad.15. 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –                 
z upoważnienia Prezydenta Miasta Przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania imienia 
Domowi Pomocy Społecznej przy ul. Powstańców Styczniowych 37 /projekt uchwały, wraz   
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: LXVII/1/2006 stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu/. 
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Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji oraz Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowały 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie nadania imienia Domowi Pomocy Społecznej przy ul. 
Powstańców Styczniowych 37 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie 
/19 głosami „za”/.  

 
Ad.16. 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –                 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającą Uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2006 rok /projekt 
uchwały, wraz z załącznikiem i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2006 rok /w wersji zaproponowanej/ została 
przyjęta jednogłośnie /20 głosami „za”/. 

 
Ad.17. 
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –                 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przekazania urządzeń i przedmiotów /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony 
na druku nr: LXVII/2/2006 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/.   
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania urządzeń i przedmiotów /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /20 głosami „za”/. 
 
Ad.18. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie przystąpienia do sporządzenia  
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Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 140/11/2006 „Staroniwa – Północ” 
w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXVII/3/2006, stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 140/11/2006 „Staroniwa – Północ” w Rzeszowie     
/ w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /20 głosami „za”/.  
 
Ad.19. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
143/14/2006 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 
„Wzgórza staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie w części, oznaczonej na rysunku 
planu konturem od 1 do 35 /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
nr: LXVII/8/2006 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 143/14/2006 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie w części, oznaczonej na rysunku planu 
konturem od 1 do 35 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /18 
głosami „za”/.  
 
Ad.20. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
LIV/64/2006 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 28 lutego 2006 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na 
osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony 
na druku nr LXVII/9/2006 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/.  
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 143/14/2006 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
staroniwskie” przy al. W. Witosa  w  Rzeszowie  w  części, oznaczonej  na rysunku planu  
konturem od 1 do 35 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie 21 
głosami „za”/. 

 
Ad.21. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Nr 14/2/2006 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie 
/projekt uchwały, wraz z załącznikiem i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 14/2/2006 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa           
w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie / w wersji zaproponowanej/ 
została przyjęta 15 głosami, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad.22. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. W. Witosa w Rzeszowie,       
z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA w Rzeszowie /projekt uchwały, 
wraz z załącznikami graficznymi i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Pan Aleksander Bentkowski – Prezes Zarządu Klubu Sportowego „Resovia” – 
powiedział: „Rozpoczyna się realizacja ważnej inwestycji w Rzeszowie. W związku                  
z informacjami przekazanymi przez inwestora proszę Wysoką Radę o wydłużenie okresu 
dzierżawy z trzydziestu do czterdziestu lat. Jest to związane z dużymi kosztami, jakie poniesie 
inwestor. Czas zwrotu poniesionych nakładów np. na budowę  aquaparku wynosi minimum 
dwadzieścia lat. Dłuższy okres dzierżawy pozwoli także na podjęcie rozmów z inwestorem na 
temat budowy krytego basenu olimpijskiego. Jednocześnie proszę o dodanie § 1a zapisu  
następującej treści: „Na terenach przekazanych będą realizowane inwestycje określone         
w założeniach realizacji inwestycji RESOVIA PARK, stanowiących załącznik do Uchwały      
Nr LXVI/232/2006 z dnia 17 października 2006 r.” Chodzi o to, żeby był dodatkowy argument 
wiążący potencjalnego inwestora z Miastem.” 
 
Radna Pani Elżbieta Dzierżak – powiedziała: „Został nam przedłożony projekt uchwały, 
który nie był omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, ani na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Dzisiaj jest ostatnia sesja Rady Miasta. Radni 
nie otrzymali materiałów np. na temat proponowanych rozwiązań komunikacyjnych. Wraz        
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z budową kompleksu sportowo – rekreacyjnego planowana jest budowa 
wielkopowierzchniowego obiektu handlowego. Zostaliśmy postawieni pod murem. Pan 
Senator, w  imieniu  Klubu  CWKS „Resovia”  zgłasza  propozycje, które były tylko omówione          
z Prezydentem Miasta. Mamy uwagi co do przedstawionego projektu uchwały, które powinny 
być szczegółowo rozpatrzone. Propozycje zmian zgłasza również Pan Senator. Uważam, że 
Rada Miasta w trakcie obrad sesji nie powinna podejmować tak ważnej decyzji. W związku             
z powyższym proponuję skierować projekt uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej do 
przeanalizowania”. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – powiedział: „Nie pamięta takiego trybu podejmowania decyzji 
w sprawie zmiany planu zagospodarowania i użyczenia terenu na realizację inwestycji           
w ciągu czterech lat kadencji. Chciałbym się skoncentrować na komunikacji w tym miejscu. 
Panie Prezydencie - czy zostanie opracowany plan zagospodarowania przestrzennego 
obejmujący teren przeznaczony pod inwestycję i tereny przyległe? Uważam, że w pierwszej 
kolejności należy przystąpić do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta. Wtedy możemy wyartykułować, jakie rozwiązania 
komunikacyjne będą towarzyszyć tej inwestycji. Po zmianie Studium Rada Miasta powinna 
podjąć decyzję o formie użyczenia terenu inwestorowi.” 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – powiedziała: „Dla 
tego typu inwestycji jest obowiązek opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Plan będzie obejmował również rozwiązania komunikacyjne, w tym także 
rozwiązania dotyczące budowy bezkolizyjnego przejścia komunikacyjnego przez tory 
kolejowe”. 
 
Radny Pan Piotr Rybka – zauważył, że starania Rady Miasta powinny zostać 
skoncentrowane na prawidłowym zagospodarowaniu terenu przy ul. Wyspiańskiego pod 
względem urbanistycznym i architektonicznym. Zaproponował, aby rozwiązania dotyczące 
realizacji przedstawionych propozycji zostały ustalone w drodze konkursu. 
 
Radna Pani Elżbieta Dzierżak – przypomniała, że zgłosiła wniosek formalny o skierowanie 
projektu uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej. Poprosiła o jego przegłosowanie. 
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – złożył wniosek przeciwny do wniosku p. Elżbiety Dzierżak. 
Zaproponował przegłosowanie zgłoszonych w trakcie dyskusji poprawek.  
 
 Wniosek o skierowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al.         
W. Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA          
w Rzeszowie do Komisji Gospodarki Przestrzennej został odrzucony 18 głosami, przy     
5 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących.     
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zawnioskował o przygotowanie jednolitego tekstu uchwały 
uwzględniającego zgłoszone podczas dyskusji poprawki. Zaproponował rozpatrzenie projektu 
uchwały w dalszej części obrad sesji. 
 
 Wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Jacka Kiczka został przyjęty bez sprzeciwu. 
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Ad.23. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  Rzeszowa   przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  oceny  aktualności  
Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa       
i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta 
Rzeszowa /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXVII/10/2006 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Rzeszowa              
/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /16 głosami „za”/. 

 
Ad.24. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza 
wodociągowo-kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 
własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /projekt uchwały, wraz              
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVII/4/2006 stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu/.  
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo -
kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /w wersji zaproponowanej/ została 
przyjęta jednogłośnie /17 głosami „za”/. 

 
Ad.25. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVII/5/2006 stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
  Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo -
kanalizacyjne,  zlokalizowane  w  miejscowościach  gmin  sąsiednich,  będące  własnością  
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /w wersji zaproponowanej/ została 
przyjęta jednogłośnie /18 głosami „za”/. 
 
Ad.26. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanych położonych w Rzeszowie przy Al. Tadeusza Rejtana /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVII/6/2006 stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanych położonych w Rzeszowie przy Al. Tadeusza Rejtana /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta 19 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
Ad.27. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich /projekt uchwały, wraz                      
z załącznikami graficznymi i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
 
Obrady prowadziła Pani Janina Błażej – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. 
 
Pani Janina Błażej – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej zaopiniowała negatywnie omawiany projekt uchwały. Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie wraz z wnioskiem o treści:     
„§ 3 otrzymuje brzmienie: „Zobowiązuje się Prezydenta Miasta Rzeszowa do podjęcia 
działań w kierunku wykorzystania środków uzyskanych ze sprzedaży nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich na wykonanie remontu zespołu 
dworsko – parkowego w Słocinie” (ulegają zmianie numery kolejnych paragrafów).” 
 
Radna Pani Elżbieta Dzierżak – powiedziała: „Uważam, że przedstawienie przez Pana 
Prezydenta jedynie projektu uchwały dotyczącej sprzedaży budynków folwarcznych, przy 
braku koncepcji przeznaczenia zespołu dworsko – parkowego, jest przedwczesne. Może 
okazać się, że dworek zostanie przeznaczony na cele, które będą wymagały odpowiedniego 
zaplecza. Przypomina, że była rozważana możliwość przeznaczenia dworku dla Biura Wystaw 
Artystycznych. Może okazać się, że dworek jest za mały do pełnienia tych funkcji. Uważam, że 
projekt zagospodarowania kompleksu dworsko – parkowego powinien być rozpatrywany  
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kompleksowo, łącznie z zabudowaniami folwarcznymi. Proszę, aby wstrzymać się przed 
podjęciem takiej decyzji.”   
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zaproponował rozważenie możliwości prowadzenia zapisu do 
uchwały, który zobowiązywałyby Prezydenta Miasta do przeznaczenia uzyskanych ze 
sprzedaży środków na remont zespołu dworsko – pałacowego w Słocinie. Jednocześnie 
należałoby wprowadzić zapis, że obiekt dworku i teren do niego przyległy będą miały 
charakter publiczny.   
 
Radny Pan Waldemar Ostrowski – zawnioskował o uzupełnienie podstawy prawnej 
przedłożonego projektu uchwały – po art. 18 ust. 2 ppkt 9 lit. A dopisać: art. 18, ust. 2 pkt 2.  
 
Radny Pan Ludwik Szyszka – poinformował, że na spotkaniu mieszkańców Osiedla Słocina 
z Prezydentem Miasta Panem Tadeuszem Ferencem, podczas omawiania sprawy sprzedaży 
tzw. budynków folwarcznych, została zgłoszona propozycja, aby budynki te przeznaczyć na 
uruchomienie specjalistycznej przychodni zdrowia. W powyższej sprawie zespół lekarzy miał 
złożyć stosowny wniosek do Prezydenta Miasta. Rada Osiedla Słocina została zobowiązana 
przez mieszkańców do przesłania wniosku o utworzenie specjalistycznej przychodni zdrowia 
na ręce Pana Prezydenta. Poprosił o wprowadzenie do uchwały zapisu, który „wymusi takie 
rozwiązanie.” 
 
Radny Pan Karol Wąsowicz – stwierdził, że wprowadzenie zapisu do uchwały, zgodnie        
z propozycją przedstawioną przez Radnego Pana Ludwika Szyszkę, byłoby niezgodne            
z obowiązującym prawem. Zauważył, że przetarg nie może być ograniczony tylko do jednego 
podmiotu.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że wniosek dotyczący sprzedaży 
tzw. budynków folwarcznych na Osiedlu Słocina został zgłoszony przez mieszkańców. Stan 
techniczny tych budynków wymaga kapitalnego remontu. Przypomniał, że przetarg 
nieograniczony polega na możliwości zgłaszania ofert przez wszystkich zainteresowanych. 
Nie może być ograniczony tylko do jednego podmiotu.  
 
Pani Janina Załuska - Dyrektor Biura Obsługi Prawnej UM – poinformowała, że 
propozycja zgłoszona przez Radnego Pana Ludwika Szyszkę, dotycząca wskazania w ofercie 
przetargowej sposobu zagospodarowania nieruchomości tj. utworzenie specjalistycznej 
przychodni zdrowia, byłaby niezgodna z obowiązującymi przepisami. Stwierdziła: „z istoty 
przetargu wynika, że nabywca nieruchomości realizuje swoje cele, które muszą być zgodne      
z planem zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren, na którym znajduje się 
nieruchomość.” Odnośnie wniosku zgłoszonego przez Komisję Gospodarki Komunalnej         
i Inwestycji dotyczącego przeznaczenia środków uzyskanych ze sprzedaży nieruchomości na 
remont zespołu dworsko - pałacowego w Słocinie stwierdziła, że brak byłoby podstaw 
prawnych do wprowadzenia takiego rozwiązania. Przypomniała, że w budżecie Miasta „nie 
ma tzw. środków znaczonych.” Projekt budżetu opracowuje i przedstawia Prezydent, zaś 
decyzja należy do Rady Miasta.  
 
Radny Pan Waldemar Ostrowski – stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji dotyczący przeznaczenia środków uzyskanych ze sprzedaży tzw. budynków 
folwarcznych w Słocinie na wykonanie remontu dworku i parku „nie ma trybu nakazowego”.  
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Rada Miasta, poprzez wprowadzenie stosownych zapisów do uchwały, zobowiązuje 
Prezydenta do podjęcia stosownych działań.  
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do 
głosowania.   
 
 Wniosek o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców 
Śląskich, został przyjęty jednogłośnie /21 głosami „za”/. 
 
 Wniosek dotyczący wprowadzenia w § 3 projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców 
Śląskich zapisu o treści: „Zobowiązuje się Prezydenta Miasta Rzeszowa do podjęcia 
działań w kierunku wykorzystania środków uzyskanych ze sprzedaży nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich na wykonanie remontu zespołu 
dworsko – parkowego w Słocinie”, został przyjęty 18 głosami, przy 7 głosach przeciwnych 
i przy 2 głosach wstrzymujących.                    
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych        
w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich /z autopoprawką/ została przyjęta                
24 głosami, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad.28. 
 
Pan Artur Piwoński – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu                   
i przechodu /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony nr druku nr 
LXVII/7/2006 stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 
 
Pani Janina Błażej – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
  Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednogłośnie /22 głosami „za”/. 
 
Ad.29. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił informację na temat 
złożonych oświadczeń majątkowych przez Radnych Rady Miasta Rzeszowa za 2005 rok 
/informacja stanowi załącznik nr 33 do protokołu/.  
 
Ad.30. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił informację dotyczącą realizacji wniosków do budżetu na 2006 rok 
przyjętych przez Radę Miasta Rzeszowa, zgodnie z uchwałą Nr LIII/45/2006 z dnia 21 lutego 
2006r /informacja stanowi załącznik nr 34 do protokołu/.  
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Radny Pan Janusz Ramski – zapytał, czy była rozpatrywana, w związku z propozycją 
budowy kompleksu sportowego Resovia – Park,  możliwość  zawieszenia  umowy  dotyczącej  
modernizacji lodowiska przy ul. Wyspiańskiego. Przypomniał, że został rozstrzygnięty 
przetarg na wykonanie modernizacji, w tym zadaszenia lodowiska. Miasto podpisało już 
stosowne umowy wykonawcze. W przypadku odstąpienia od realizacji umowy, Miasto 
poniesie duże kary pieniężne za nie wywiązanie się z podjętych zobowiązań.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że prace przy 
modernizacji lodowiska zostały zawieszone. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, w jakim terminie zostanie wykonany 
remont skrzyżowania ul. Ks. Jałowego i ul. Wyspiańskiego (teren za rampą kolejową). 
Przypomniał, że od kilku lat były zgłaszane wnioski w powyższej sprawie. Stwierdził, że stan 
techniczny nawierzchni ulic i chodników wymaga pilnych prac remontowych.   
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że rozważana była 
sprawa remontu skrzyżowania ulicy Wyspiańskiego z ulicą Ks. Jałowego, oraz ulicy 
Krakowskiej i Reymonta. Z przeprowadzonej analizy wynika, że konieczna jest budowa tzw.  
„kieszeni”, czyli dodatkowego pasa ulicy od strony ulicy Wyspiańskiego w ulicę Ks. 
Jałowego. Do wykonanie tego zamierzenia niezbędna jest zgoda Zarządu Polskich Kolei 
Państwowych, który jest właścicielem terenu. Odbyły się rozmowy na ten temat. Jest wstępna 
zgoda PKP na przekazanie terenu na rzecz Miasta. W budżecie Miasta na 2007 r. planuje się 
zarezerwowanie środków na wykonanie przebudowy ulicy Wyspiańskiego - na całej długości 
od ulicy Ks. Jałowego do ulicy Witosa. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – poprosił o informację, w jakim terminie zostanie wykonany 
remont ul. Miodowej, łącznie z budową chodnika, na odcinku od ulicy Nizinnej do Al. 
Niepodległości.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że w projekcie 
budżetu Miasta na 2007 rok planowane są środki na wykonanie remontu ul.Miodowej. 
 
Ad.31. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – przedstawił wykaz zarządzeń 
Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 26 września do 24 października 2006 r. /wykaz 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
Obrady prowadziła Pani Janina Błażej – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. 
 
C.d. punktu 22 porządku obrad.  
 
Radny Pan Robert Kultys – przedstawił proponowane poprawki do uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych 
przy Al. W. Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA 
w Rzeszowie: 
1 - w § 1 wymienionej uchwały wykreślić zapis: „na okres 30 lat”, wprowadzając: „na okres 
40 lat”. 
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2 - zmienić zapis § 2, który otrzymałby brzmienie: „Na terenach będących przedmiotem 
umowy będą zrealizowane inwestycje określone w założeniach inwestycji Resovia-Park, 
stanowiących załącznik do Uchwały Nr LXVI/232/2006 z dnia 17 października 2006 r.”  
3 - w 3 ust.1.wykreślić słowo: „uchwałą”, wpisać słowa: „inwestycją Resowia-Park”. 
4 - następuje zmiana numeracji paragrafów. 
 

Wniosek o ustalenie nieodpłatnego okresu użytkowania nieruchomości na okres 
„40 lat”, został przyjęty 11 głosami, przy 5 głosach przeciwnych i 7 głosach 
wstrzymujących.  

 
Wniosek o wprowadzenie zmiany zapisu  § 2 uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. 
Wincentego Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym 
RESOVIA w Rzeszowie o brzmieniu: „Na terenach będących przedmiotem umowy będą 
zrealizowane inwestycje określone w założeniach inwestycji Resovia-Park, stanowiących 
załącznik do Uchwały Nr LXVI/232/2006 z dnia 17 października 2006 r.", został przyjęty 
22 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 
Wniosek o zmianę zapisu w § 4 ust. Polegająca na wykreśleniu słowa: „uchwałą”, 

i wpisaniu słowa: „inwestycją Resovia-Park”, został przyjęty 22 głosami, bez głosów 
przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. W. Witosa w Rzeszowie, z Cywilno – 
Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA w Rzeszowie /z przyjętymi poprawkami/ 
została przyjęta 22 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 
Ad.32. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – zgłosił  wnioski na piśmie o treści: 
 „1) Jako radny i mieszkaniec Oś. Mieszka I proszę o umieszczenie w Budżecie Miasta na 
2007 r. zadania – remont nawierzchni ul. Letniej. Obecnie na całej długości tej ulicy 
wymienia się rury wodociągowe i przyłącza do poszczególnych zabudowań, co rujnuje całą 
nawierzchnię ulicy. 
 Remont ulicy bezpośrednio po ukończeniu robót przez MPWiK przed zimą jest 
niecelowe, gdyż jesień i zima mogą zniweczyć efekty remontowe. 
 Po prowizorycznym załataniu rowów przed zimą postuluję i bardzo proszę                    
o przygotowanie i przeprowadzenie całościowego remontu ul. Letniej w 2007 r. zgodnie          
z ustaleniami na miejscu remontu z Zastępcą Prezydenta M. Ustrobińskim. 
2). „Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o zaplanowanie odpowiednich środków                      
w budżecie na 2007 r. na opracowanie dokumentacji na budowę sali gimnastycznej przy ZSO 
Nr 2 przy ul. Hetmańskiej (Szkoła Sportowa).  
Szkoła Sportowa powołana przed dwu laty spotkała się z dużym zainteresowaniem młodzieży    
i środowisko sportowych, co w konsekwencji spowodowało duży nabór uczniów i powołanie 
dodatkowych oddziałów klas sportowych. 
 Celem zapewnienia odpowiednich warunków realizacji programu wychowania 
fizycznego oraz treningów przewidzianych w cyklu szkolenia klas sportowych konieczna jest 
budowa nowoczesnej hali sportowej, jako uzupełnienie dotychczasowego wyposażenia szkoły. 
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Powyższy wniosek proszę potraktować jako interpelację przewodniczącego Komisji 

Edukacji, radnego w sposób istotny zaangażowanego w powołanie Szkoły Sportowej”.  
 
Podczas LXVII sesji odbytej w dniu 24 października 2006 roku Rada Miasta Rzeszowa 
podjęła następujące uchwały: 
 
1. Uchwała Nr LXVII/233/2006 – w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
2. Uchwała Nr LXVII/234/2006 -  w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 
3. Uchwała Nr LXVII/345/2007 -  w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako 

wkładu własnego na realizację projektu pn. „Rzeszowsko – Lwowski Most Współpracy” 
wnioskowanego przez Gminę Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach programu 
INTERREG III A/Tacis CBC 2004 – 2006. 

4. Uchwała Nr LXVII/236/2006 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie. 

5. Uchwała Nr LXVII/237/3006 – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na realizację projektów 
wnioskowanych przez Gminę Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Programu 
Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej na lata 2007 – 2013. 

6. Uchwała Nr LXVII/238/2006 – w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie. 
7. Uchwała Nr LXVII/239/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 

własnego „in blanco”. 
8. Uchwała Nr LXVII/240/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Deklaracji 

przystąpienia do partnerstwa w ramach struktury Europejskiej Wszechnicy 
Samorządowej. 

9. Uchwała Nr LXVII/241/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 
własnego „in blanso”.  

10. Uchwała Nr LXVII/242/2006 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

11. Uchwała Nr LXVII/243/2006 – w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości          
w ramach pomocy regionalne na tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową 
inwestycją.  

12. Uchwała Nr LXVII/244/2006 – w sprawie przystąpienia do realizacji projektów              
w ramach programu Leonardo da Vinci. 

13. Uchwała Nr LXVII/245/2006 – w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 
programu Młodzież Akcja 1 – Wymiana Młodzieży. 

14. Uchwała Nr LXVII/246/2006 – w sprawie przystąpienia do realizacji projektów              
w ramach programu Socrates – Comenius Akcja 1. 

15. Uchwała Nr LXVII/247/2006 – w sprawie nadania imienia Domowi Pomocy Społecznej 
przy ul. Powstańców Styczniowych 37. 

16. Uchwała Nr LXVII/248/2006 – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2006 r.  

17. Uchwała Nr LXVII/249/2006 – w sprawie nieodpłatnego przekazania urządzeń                 
i przedmiotów. 

18. Uchwała Nr LXVII/250/2006 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 140/11/2006 „Staroniwa – Północ”                
w Rzeszowie. 
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19. Uchwała Nr LXVII/251/2006 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 

143/14/2006 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 
„Wzgórza Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie w części, oznaczonej na 
rysunku planu konturem od 1 do 35. 

20. Uchwała Nr LXVII/252/2006 – w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/64/2006 Rady 
Miasta Rzeszowa z dnia 28 lutego 2006 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu 
Baranówka IV w Rzeszowie. 

21. Uchwała Nr LXVII/253/2006 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
14/2/2006 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa w rejonie al. W. Witosa i ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie. 

22. Uchwała Nr LXVII/254/2006 – w sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań       
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Rzeszowa. 

23. Uchwała Nr LXVII/255/2006 – w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza 
wodociągowo – kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, 
będące własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 

24. Uchwała Nr LXVII/256/2006 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

25. Uchwała Nr LXVII/257/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanych położonych w Rzeszowie przy Al. Tadeusza Rejtana. 

26. Uchwała Nr LXVII/258/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich. 

27. Uchwała Nr LXVII/259/2006 – w sprawie ustanowienia służebności przejazdu                  
i przechodu. 

28. Uchwała Nr LXVII/260/2006 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
nieodpłatnego użytkowania, nieruchomości położonych przy Al. W. Witosa w Rzeszowie, 
z Cywilno – Wojskowym Klubem Sportowym RESOVIA w Rzeszowie. 

 
Ad.33. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił informację na temat 
działalności Rady Miasta Rzeszowa w latach 2002 – 2006 /informacja stanowi załącznik nr 
35 do protokołu/. 
 
Pani Janina Błażej – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – składając podziękowanie 
powiedziała: „Chciałam podziękować wszystkim Państwu, którzy są na tej sali, wszystkim, 
którzy przez te cztery lata ubogacali mnie swoją osobowością. Byłam po raz pierwszy              
w Radzie Miasta i bardzo wiele się nauczyłam, zdobyłam duże doświadczenie. Słuchając 
wypowiedzi niektórych osób, którzy twierdzili, że Rada nic nie robi, przypominałam sobie 
słowa Norwida, który mówił: „najwięcej chcą od świata ci, co nic nie robią, ażeby on był 
lepszy tylko się żałobią”. Uważam, że ten czas był czasem przed wszystkim  dla mnie bardzo 
bogatym w doświadczenie i naukę. Do wszystkich Państwa, którzy są na tej sali, kieruję 
podziękowanie dlatego, że w tej kadencji tak się złożyło, że los wyznaczył mi chwile bardzo 
trudne. Ponieważ Państwo byliście wtedy ze mną – ja to bardzo czułam – stąd to 
doświadczenie życiowe łatwiej mi znosić dzięki Państwa życzliwości. Za każdy gest dobroci, 
za każde dobre słowo i za każdy serdeczny uśmiech, bardzo wszystkim dziękuję. Życzę  
wszystkim  realizacji swoich planów, tych małych i tych wielkich, talentów w ich  
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rozwiązywaniu. Życzę Państwu powodzenia w realizacji wszelkich działań, które będziecie 
nadal podejmować. Życzę zdrowia, siły i ludzkiej życzliwości. Dziękuje bardzo.”              
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – wręczył Radnym Rady Miasta 
Rzeszowa podziękowania w związku z zakończeniem IV kadencji (2002-2006). 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – złożył podziękowania za współpracę 
Radnym Rady Miasta Rzeszowa oraz wszystkim osobom obecnym na sali. 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał podziękowania              
i życzenia od Europarlamentarzysty Mieczysława Janowskiego. 
 
Pan Ryszard Winiarski – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił prezentację osiągnięć  
Rzeszowa i Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca za lata 2003 - 2006.  
 
Radny Pan Edward Nosal – podziękował Przewodniczącemu, Radnym Miasta oraz 
Prezydentowi Miasta Rzeszowa za podjęcie decyzji, która skutkowała przyłączeniem terenów 
sołectwa Załęże do Gminy Miasto Rzeszów. 
 
 
Pan Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta - w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady LXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do 14.00. 
Na tym protokół zakończono. 
 

                                                                                           Przewodniczący 
Protokołowała:                                                                             Rady Miasta Rzeszowa 
Danuta Grzyb 
                                                                                                         Waldemar Szumny 
Sprawdził: 
                Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
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